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Адрес Glaswerke Haller GmbH 
Alte Quernheimer Str. 24 
32274 Kirchlengern 
PoBox 27

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Wholesaler of safety glass, laminated safety glass and laminated safety glass systems for technical applications, displays, touchscreens and display
systems, lamps and architectural glass.

Glass shields for machines, armoured glass for civil and military purpose, radiation protection and against vandalism.

Glass for lighting and architectural purpose in ceilings, balustrades, elevators, toughened safety glass, technical laminated glass, laminated sheet
glass as well as combinations of these glass types, canopies and glass screens

Architecural glazing, glass stairs, glass doors and furniture, signage solutions, facades, walkable glass bottoms, ceilings and walls

Glass for personal and object security, vandalism-resistant, penetration-resistant, bullet-resistant

Bent laminated sheet glass, accessories and individual items made of glass. Manufacture of individual items, small and large series, development
requests, technical consultancy and design.

Company Profile of Glaswerke Haller GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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